

NOTULEN bestuursvergadering Plaatselijk Belang Harfsen-Kring van Dorth (PB)

Datum **5 juni** aanvang **19.30 uur** te Hoeflo
Aanwezig Wim Wichers, Jan Addink, Ko Poot, Jan Smale, Deodata Strookappe.
Afwezig: Dennis van Eldik.

1. Om 19.30 uur heet de voorzitter alle aanwezigen welkom. Jammer dat Dennis niet aanwezig kan zijn. We wensen hem beterschap.
2. Vaststellen van de agenda:
De concept agenda van de ideeën makelaar wordt als agendapunt toegevoegd.
3. Mededelingen/algemeen:
 - De penningmeester wil graag dat elke rekening via een factuur bij hem wordt ingediend. Ko vertelt dat niet altijd een factuur mogelijk is. Wel is vaak een bonnetje mogelijk. Ko wil aan de Spar vragen of het mogelijk is voor het bestuur een rekening te openen. Dan kunnen vrijwilligers - maar alleen met toestemming van het bestuur - iets kopen zonder dit te hoeven voorschieten. Hierover wil Ko met de Spar afspraken maken.
 - Blijk geven van waardering aan de vrijwilligers:
We willen hen per groep een bijdrage van het bestuur geven om met elkaar iets gezelligs te doen. We gaan uit van een bedrag dat op ongeveer een tientje per persoon komt als bijdrage voor iets gezelligs en dat 1 keer per jaar beschikbaar stellen als ze iets met elkaar gaan doen.
4. Algemeen belang:
We bespreken de agenda voor de volgende vergadering met de wethouder en de ideeën makelaar. Er worden 3 agendapunten toegevoegd.
5. Ingekomen post van de maand mei
Op het bureau van de voorzitter lag een verzoek van Welzijn Lochem aan de gebruikers van Hoeflo. Op vrijdag 16 augustus is in Hoeflo een dag, genaamd zomertoer, voor jong en oud met als doel inwoners met elkaar in verbinding te brengen. Iedereen is welkom en wordt uitgenodigd om een steentje bij te dragen. Er wordt nog een contactpersoon voor de uitwerking gezocht. We vragen ons af of er veel mensen aanwezig zullen zijn, gezien het feit dat deze dag midden in de vakantie valt. We besluiten dat Plaatselijk Belang kan zorgen voor een tent.
6. Dorp:
De beheerders van Hoeflo verzoeken voor de inhuur van ruimten dat we voor het eind van deze maand een Excel formulier hebben ingevuld. Volgens ons moeten de beheerders dat overzicht zelf invullen, nadat wij data hebben doorgegeven met de vraag of de ruimte dan beschikbaar is.

Centrum ontwikkelingen en knelpunten ruimtelijke ontwikkeling, o.a.:

-PB heeft overlegd met de gemeente, Alex ten Voorde (eigenaar Buitenlust) en andere belanghebbenden. Er was iemand van de zorgaanwezig die bijna het hele uur vertelde over hun plannen. Het door de eigenaar beoogde plan behelst het bouwen op het terrein van Buitenlust en bakkerij/Spar van een gebouw voor 24 zorgappartementen met erachter nog 17 appartementen. Ook moet er een supermarkt komen en half eronder een parkeergarage. Dit wordt wel een erg groot en massief gebouw. Hoe kan dit passen in ons dorp?

- Verder vond overleg met Stichting De Veldhoek plaats. Het bestuur maakt zich grote zorgen over de vergrijzing in Harfsen. We hebben met hen contact gehad i.v.m. de hierboven genoemde plannen voor Buitenlust, hun zorgen en onze zorgen voor de sportzaal. De voorzitter van PB gaat een 'knelpunten nota' maken, die door alle organisaties in Harfsen ondertekend kan worden en daarna naar B&W en de fracties zal worden gestuurd.

- Sportzaal: de wethouder heeft gezegd dat de enquête uitkomst was zoals verwacht. Begin 2026 komt de sportzaal op de begroting, terwijl Hoeflo nu met een acuut probleem zit door enorm hoge energie kosten. Het antwoord van de gemeente is dat een ambtenaar kan meedenken en dat de gemeente wil borg staan als Hoeflo geld wil lenen. Dit is geen oplossing.

7. De concept notulen van de ALV 2024 worden goedgekeurd. De bestuursleden zullen aandacht besteden aan het vinden van een oplossing voor het ophangen van de oorkonde.

8. Buitengebied, groen, speeltuinen:

- Wat betreft de speeltuinen is nog aandacht nodig voor Het Hazenbosje. Dit is wel TUV goedgekeurd, maar de gemeente heeft de speeltuin afgekeurd. De andere speeltuinen in Harfsen zijn volledig goedgekeurd

- Het onderhoud van de bermen is besproken met de gemeente. Ook is de offerte voor het verarmen van de grond bij de beek besproken. De gemeente wil dat Onderholt (= natuurvereniging in Vorden) ernaar gaat kijken. Het niet maaien van de berm wordt helaas niet gehandhaafd.

- Aan het tentdoek is nog niets gedaan, de tent is nl. continu in gebruik.

- De ondernemersvereniging wil met ons in gesprek over bloembakken en centrumplannen. Ko, Wim en Dé, zullen dit gesprek voeren.

- Duurt Snoeijers wil in gesprek met ons. De gemeente wil met Harfsenaren in gesprek, maar de geplande datum is dit door Duurt Snoeijers afgezegd. Wim, Jan S en Dé gaan met hem in gesprek.

9. De actielijst wordt doorgenomen.

10. Rondvraag

Er zijn opmerkingen over de plek van het bord van het klompenpad, de vraag is of het bord verplaatst kan worden. Ko zal dit met Hans bespreken.

Is een algemeen informatiebord plaatsen in het centrum een goed idee?

11. Om 10.00 uur sluit de voorzitter de vergadering. De volgende vergadering is op 3 juli, met de kernwethouder en de ideeën makelaar.